
DAGSORDEN 
Kollegianerforeningsmøde søndag d. 6/10/2024 

Kl. 10 på 11.sal 

  

1. Valg af ordstyrer: Sóley 

2. Valg af referent: Tórhild 

3. Godkendelse af dagsorden: Dagsorden godkendt 

4. Godkendelse af referat fra forrige møde: Referat godkendt 

5. Nyt fra Styregruppen 

1. Rakul træder af som formand. Sóley er ny formand. Bjørk er ny 

næstformand.. 

2. Forslag om vedtægtsændring. Se bilag 1. (Anden afstemning) 

Anden og sidste afstemning om ændringen om vedtægtsændringen: alle stemmer for. 

6. Nyt fra udvalgene /oversigt over udvalgene 

1. Tøjbytteudvalg: Går rigtigt godt i tøjbyttet. Næste tøjbytte bliver afholdt 

næste weekend. Fik penge til sidste møde til at købe kasser til sortering af 

tøjet, for at gøre det nemmere og renere at afholde tøjbyttene 

Tøjbyttet har problemer med at folk afleverer våde håndklæder i containerne 

og der er også flere, der glemmer at lukke poserne, når de afleverer. 

2. Hønseudvalg: Ingen fremmødte. 

3. Motionsudvalg: Der sker meget i motionsudvalget, de har malet og ryddet op 

i motionsrummet og har tre indkomne forslag til at gøre rummet hyggligere. 

4. Bytterumsudvalg - Har brug for nye medlemmer, udvalget står lidt stille, der 

bliver hurtigt rodet i bytterummet, der er problemer med at ting bliver 

smadret dernede og det tyder på, at det bliver brugt til legeplads.  

bytterumsudvalget mangler at aflevere ting til genbrug, søget en løsning til at 

få det afleveret. 

5. Ladcykeludvalg: Begge cykler fungerer og bookingsystemet fungerer som 

regel godt, det er nogle gange, hvor nøglere mangler, fordi nogle tager dem 

uden at have booket cyklerne. 

6. Barudvalg: Ingen fremmødte.  

Vi ved at de forsøger at få nye medlemmer, de har et møde på mandag d.6 

oktober, for at tiltrække medlemmer. 

7. TV-udvalg: der er ikke et tv-udvalg længere 

8. Højbedsudvalg:  

Udvalget står stille foruden at uddele højbedene i starten af sæsonen, som er 

i marts måned. 

9. Værkstedsudvalg:  Har savnet alle nøglerne ind. De søger nye løsninger til 

nøglerne. 

10. 11. salsudvalg: Ingen fremmødte. 



Vi ved at de har maling stående, hvor de ikke har fået tid til at male endnu. 

7. Indkomne forslag (Der er indkomne forslag for beløb i alt: 8.200kr. 

 
a. 
Udvalg: Motionsudvalget 

Ønsker at erhverve:Opbevaringsløsninger til motionsrummet - til kettlebells, stativ til 

vægtskiver og knagerække, jakker og kroge til at hænge udstyr op. 
Motivation: Det roder så meget dernede og mangler virkelige et sted at ligge ting og 

hænge ting op 

Beløb i DKK: 2500 

Forventede årlige vedligeholdelsesomkostninger: 0 

Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Motionsudvalget 

Dato for erhvervelse/udførelse: ASAP 
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: motionsudvalget 
Dato for evt. opsætning/montering: ASAP 

Kontaktperson ved behov for service: Motionsudvalget  

Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening: Gunnvá Fjallsá 

Afstemning : alle 13 for: forslaget vedtaget. 

  

b. 
Udvalg: Motionsudvalg 

Ønsker at erhverve: Opdatering og nyanskaffelse af organiseringsmøbler samt 

vægdekorationer og fitnessgulv 
Motivation:I forbindelse med maling af motionsrummet, ønsker udvalget og bruge 

muligheden til at opdatere rummet og gøre det mere indbydende og motiverende. 

Til dette ønskes der at købe motiverende plakater til væggene samt 

opbevaringskasser, skobænke og knagerækker, fitnessgulv og spejle. 

Beløb i DKK: 5000kr 

Forventede årlige vedligeholdelsesomkostninger: 0  

Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Anna Gottfredsen / Bjørk Jacobsen 

Dato for erhvervelse/udførelse: Ved godkendelse (06/10)  
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: Motionsudvalget 
Dato for evt. opsætning/montering:ASAP  

Kontaktperson ved behov for service: Anna Gottfredsen / Bjørk Jacobsen 

Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening: Motionsudvalget 

Afstemming: alle 13 for: forslaget vedtaget 

 

c:  

Udvalg: Motionsudvalget 

Ønsker at erhverve: Købe kunstig plante + potteskjuler 
Motivation: Gøre motionsrummet mere hyggeligt 



Beløb i DKK: 700kr 

Forventede årlige vedligeholdelsesomkostninger: 0  

Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Gunnvá  

Dato for erhvervelse/udførelse: asap 
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: Gunnvá 
Dato for evt. opsætning/montering: asap 

Kontaktperson ved behov for service: motionsudvalget 

Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening: motionsudvalget 

Afstemning: 12 for, 1 blank: Forslaget vedtaget. 

 

8. Evt. 

regnskabet skal gennemgås næste gang. alle udvalgene skal lave et budget for næste år, så 

man kan købe ting uden at søge om det. til eksempelvis cyckelsmed eller hønsefoder 

9. Tak for i dag 

  Bilag 1: 

Nuværende vedtægter: 

§ 7 – Indkaldelse til fællesmøde  
1. Kollegianerforeningens ledelse indkalder ved opslag i alle opgange til fællesmøde 

med mindst 14 dages varsel.  

2. Dagsordenen for fællesmødet offentliggøres ved opslag på kollegiets hjemmeside, 

opslag i opgangene og vaskeriet, senest 5 dage før mødet. 

 

§ 10 – Referat af fællesmøde  
Referat af fællesmødet offentliggøres senest 10 dage efter mødets afholdelse dels 

på kollegiets hjemmeside, dels ved opslag på opslagstavlerne i opgangene. 

 

Forslag om ændring: 
 

§ 7 – Indkaldelse til fællesmøde  
1. Kollegianerforeningens ledelse indkalder til fællesmøde ved opslag i alle opgange, 

på kollegiets hjemmeside og facebook gruppen “Solbakkens diskussionsgruppe”, 

med mindst 14 dages varsel.  

2. Dagsordenen for fællesmødet offentliggøres ved opslag på kollegiets hjemmeside og 

facebook gruppen “Solbakkens diskussionsgruppe”, senest 5 dage før mødet. 

 

§ 10 – Referat af fællesmøde  



Referat af fællesmødet offentliggøres senest 10 dage efter mødets afholdelse på 

kollegiets hjemmeside og facebook gruppen “Solbakkens diskussionsgruppe”. 

 


